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Eladó Családi ház, 62 m2, 2 082 m2 telek, Mesztegnyő
12 500 000 Ft ( ~31 171 € )

Alkalmi áron eladó egy családi ház Mesztegnyőn!

Adatlap sorszáma: #696900413

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1970

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Derítő

Tv: Digitális TV adás

Internet: Optikai

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Fedezze fel Mesztegnyő csendes utcájában található családi házat, amely új

otthona lehet! Az ingatlan 62 négyzetméternyi alapterülettel rendelkezik, és egy

tágas, 2082 négyzetméteres telken helyezkedik el. Az épület a 70-es években

ben épült, tégla szerkezetének köszönhetően időtálló és stabil otthont kínál,

amely felújítandó állapotban várja új lakóit. A házban két tágas szoba és egy

félszoba található, így bőven van lehetőség a személyre szabásra és a

kényelmes élettér kialakítására. A fűtés cirkó rendszerrel megoldott, amely

biztosítja az otthon melegét a hideg hónapokban. A nyílászárók egy része

hőszigetelt változatra lett cserélve. A villanyvezetékek szintén cserélve lettek. A

tető fedése cserép, a szerkezete jó állapotú. A falak jó állapotúak, nem vizesek,

az aljzat mindenhol betonozott. A költözéshez a belső terek felújítása szükséges.

A telek mérete lehetőséget ad a szabadidő eltöltésére, kertészkedésre vagy akár

egy kis játszótér kialakítására is. A parkolás udvaron lehetséges. A telken

található egy kút is, melynek alkalmazása kiváló lehet a kert öntözésére. Az

ingatlan tehermentes, azonnal birtokba vehető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Entdecken Sie das Familienhaus in einer ruhigen Straße von Mesztegnyő, das Ihr

neues Zuhause sein könnte! Die Immobilie hat 62 Quadratmeter Wohnfläche

und befindet sich auf einem geräumigen Grundstück von 2082 Quadratmetern.

Das Gebäude wurde in den 70er Jahren gebaut, dank seiner Ziegelstruktur bietet

es ein zeitloses und stabiles Zuhause, das in einem renovierungsbedürftigen

Zustand auf seine neuen Bewohner wartet. Das Haus verfügt über zwei

geräumige Zimmer und ein halbes Zimmer, die viel Raum für persönliche

Gestaltung und komfortablen Wohnraum bieten. Die Heizung erfolgt über eine

Umwälzanlage, die in den kalten Monaten für ein warmes Zuhause sorgt. Einige

der Fenster und Türen wurden durch isolierte Versionen ersetzt. Auch die

elektrische Verkabelung wurde erneuert. Das Dach ist mit Ziegeln gedeckt und

die Struktur ist in gutem Zustand. Die Wände sind in gutem Zustand, nicht

feucht, der Unterboden ist durchgehend aus Beton. Die Innenräume müssen vor

dem Einzug renoviert werden. Die Größe des Grundstücks bietet die Möglichkeit

für Freizeit, Gartenarbeit oder sogar einen kleinen Spielplatz. Parken ist auf dem

Hof möglich. Es gibt auch einen Brunnen auf dem Grundstück, der für die

Bewässerung des Gartens genutzt werden könnte. Das Grundstück ist

unbelastet und kann sofort in Besitz genommen werden. Diese Immobilie ist

großartig, oder? Für nähere Informationen und zur Vereinbarung eines

Besichtigungstermins rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

Discover the family house in a quiet street of Mesztegnyő, which could be your

new home! The property has 62 square meters of floor space and is located on a

spacious plot of 2082 square meters. The building was built in the 70s, thanks to

its brick structure it offers a timeless and stable home, which awaits its new

residents in a state to be renovated. The house has two spacious rooms and one

half room, giving plenty of scope for personalisation and comfortable living

space. Heating is provided by a circulator system, which ensures the home is

warm during the cold months. Some of the windows and doors have been

replaced with insulated versions. The electrical wiring has also been replaced.

The roof is tiled and the structure is in good condition. The walls are in good

condition, not wet, the subfloor is concrete all over. The interior needs to be

renovated before moving in. The size of the plot gives the possibility for leisure,

gardening or even a small playground. Parking is possible in the yard. There is

also a well on the plot, which could be used for watering the garden. The

property is unencumbered and can be taken into possession immediately. This

property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 

 

 


